
Van: Nadav Haran <harann@noord-holland.nl>
Verzonden: vrijdag 22 november 2019 15:54
Aan: Schipper, Lieneke
Onderwerp: terugkoppeling gesprek wethouders Schalkwijk en Waaijen

Hoi Lieneke,
Afgelopen woensdag hadden de wethouders en de gedeputeerde over het plan 
om tennisvoorzieningen
te brengen in de huidige ijsbaan en de deze verder binnen Natura2000 (???) 
gebied te plaatsten. Ze
hebben van Cees gekregen te horen dat de ijsbaan niet zomaar naar de 
Natura 2000 gebieden geplaatst
kan worden en hij adviseerde hen niet daaraan te beginnen. De wethouders 
blijven met een vraag of de
provincie een probleem heeft met het brengen van de 
tennisvoorzieningen/sport accommodatie in de
huidige ijsbaan terrein. Ik heb aangegeven dat wij hiernaar gaan kijken en 
contact met jou hierover
zullen opnemen.

Dus, bij deze - als de huidige natuurijsbaan een recreatiebestemming heeft 
is er geen probleem om
sportvoorzieningen (tennisvelden) daar te plaatsen. (Maar dat wist je 
natuurlijk al).

Laat me weten als jullie nog vragen hebben en dan kan ik als nodig een 
planadviseur roepen om mee te
kijken.

Met vriendelijke groet,

Nadav


